
 

Mo�on �ll årsstämman 2024 i Jönköpings kommuns rödakorskrets 

 

Medlemsvård - Informa�on �ll kretsens medlemmar 

Som enskild medlem ställer jag mig frågan varför inte kretsen, som har cirka 1000 medlemmar, löpande 
informerar sina medlemmar om vad som är på gång i olika sammanhang.  

Om man är frivilligledare eller har styrelseuppdrag i kretsen kommer informa�on löpande genom utskick av 
bland annat styrelseprotokoll. Denna informa�on skickas vidare �ll frivilliga i respek�ve verksamhetsgrupp, 
cirka 200 personer. Resterade cirka 800 medlemmar vad får dessa personer för informa�on om vad som är 
på gång inom kretsen? 

Man kan naturligtvis hita informa�on på Hemsida, Facebook och Instagram men nyhetsflödet där är �ll 
viss del begränsat vad avser pågående ak�viteter inom kretsen.  

Vad händer i föreningen – vilka siter i styrelsen, vad har dessa personer för uppdrag och drivkra�er, vilka 
prioriteringar görs inom kretsen, stötar kretsen de mest utsata i samhället, pågår någon form av 
samverkan, vilka frågor ly�s i sådana sammanhang osv,  

I förlängningen skulle löpande medlemsutskick kunna innebära at fler kan känna sig involverade i 
föreningens verksamhet och kanske kunna ta på sig uppdrag i någon av kretsens verksamheter och inte 
bara betala sin medlemsavgi�. At hålla medlemmarna informerade innebär också et sät at behålla sina 
medlemmar och det är vik�g medlemsvård. Vidare kommer föreningen at synas betydligt mer lokalt. 
Särskilt vik�gt är det at informera om kretsens verksamheter e�er den sammanslagning som gjordes under 
2021 av de sex olika kretsarna inom Jönköpings kommun för at betona vikten av samhörighet i den nya 
kretsen. 

Under 2023 har två utskick sket förutom kallelse �ll årsstämman i februari 2023 via mejl. Et om projektet 
Ung hållbarhet och en Julhälsning från ordföranden. Om även de som saknade mejladress fick dessa utskick 
är oklart. Det kan inte vara �llräcklig informa�on i en så stor förening som Jönköpings kommuns 
rödakorskrets. 

Argumentet at en stor del av föreningens medlemmar inte har mejladresser och at det skulle bli för dyrt 
at göra utskick med ordinarie post är inte acceptabelt. Det går at hita lösningar med Post Nord om 
billigare varianter än ordinarie porto. 

Årsstämman förslås besluta: 

-At göra utskick av Nyhetsbrev/Informa�on �ll kretsens samtliga medlemmar minst 4 gånger/år  med 
informa�on om kommande ak�viteter och med uppdateringar från styrelsen 

-At därutöver göra utskick �ll samtliga medlemmar om något speciellt inträffar som styrelsen bedömer 
är vik�gt at förmedla �ll sina medlemmar  

Jönköping 2024-02-06 

Benita Josefsson 

Medlem i Jönköpings kommuns rödakorskrets 



 

Styrelsens beslut 2024-02-14 

 

Styrelsen föreslår at kretsstämman delvis bifaller mo�onen genom at besluta  

- at medlemsutskick via brev ska ske minst 2 gånger om året, inklusive kallelsen �ll kretsstämman 
- at medlemsutskick via mail ska ske minst 3 gånger om året, inklusive kallelsen �ll kretsstämman 
- at utskick �ll samtliga medlemmar ska ske om något speciellt inträffar som styrelsen bedömer är 

vik�gt at förmedla �ll medlemmarna 

Bakgrund: 

Av drygt 900 medlemmar är det mindre än häl�en som har mail. I samband med de nästan 550 
brevutskicken med årets kallelse uppmanades medlemmarna därför återigen at anmäla mailadress, vilket 
drygt 20 medlemmar då gjorde. 

Styrelsen delar å ena sidan mo�onärens uppfatning om at det är vik�gt at informera medlemmarna 
regelbundet. Å andra sidan anser styrelsen at man får utgå ifrån at de medlemmar som trots upprepade 
uppmaningar väljer at inte anmäla mailadress heller inte är intresserade av informa�on i någon större 
utsträckning. 

Som mo�onären noterat har styrelsen arbetat ak�vt med transparens och informa�on �ll våra 
verksamhetsgrupper, medarbetare och revisorer. Dessa får dagordningar, minnesanteckningar direkt e�er 
styrelsemötena, styrelseprotokoll och bilagor. Några punkter förmedlas direkt e�er styrelsemötena på 
Facebook. Samtliga protokoll och andra relevanta handlingar läggs skyndsamt upp i Nya Redy. 

3 mailutskick har gjorts �ll medlemmarna under 2023 – ang föreningsmöte, projektet Ung hållbarhet och 
en Julhälsning. Till befintliga medlemmar har inga brevutskick gjorts e�er kretsstämman. Till helt nya 
medlemmar har emeller�d personligen undertecknade välkomstbrev skickats fr o m juni. Välkomstbrevet 
inkluderar informa�on om några av våra verksamhetsgrupper. 

Tidigare kostade brevutskicken oss rela�vt mycket pengar men inför kretsstämman har avtal tecknats med 
PostNord om ADR Adresserad direktreklam (minst 500 st.) E�er ingivandet av mo�onen har vi tagit reda på 
at vi gra�s kan beställa adresse�keter från riks �ll de medlemmar som inte har mejladress. För at undvika 
arbete med adresslappar skulle vi kanske kunna ta hjälp av tryckeri �ll någon kostnad. Arbete med 
kuvertering kvarstår emeller�d. 

Sammantaget anser styrelsen at det bör räcka med at de medlemmar som inte har angivit mailadress får 
två brevutskick per år. I samband med kallelsen �ll årsmötet kan et informa�onsbrev gå med. Under 
hösten kan yterligare et utskick göras. Vid behov kan naturligtvis fler utskick göras.   

De medlemmar som har angivit mailadress bör minst kunna få 2 utskick per år utöver kallelsen – et inför 
sommaren och et inför julen. 

 


